Journal of Educational Administration and Evaluation

December 2024

Vol. 36

1 我國學校組織文化實徵研究結果綜合性分析 / 張德銳

A Synthetic Analysis of Empirical Research Results of School Organizational Culture in Taiwan, ROC / Derray Chang

37 國民小學校長知識領導、學校組織學習與教師組織公民行為關係之研究 / 許凱威、林立生

The Study of the Relationship among the Elementary School Principal's Knowledge Leadership, School Organizational Learning and Teachers' Organizational Citizenship Behavio / Kai-Wei Hlu & Li-Sheng Lin

71 高國民中學校長真誠領導、教師心理賦權與學校創新經營效能關係之研究 /許峻偉、程敬閏、許陣興

A Study of the Relationships among Secondary School Principals' Authentic Leadership, Teachers' Psychological Empowerment and Effectiveness of School Innovation Management / Chun-Wei Hsu, Ching-Jun Cheng & Chen-Hsing Hsu

109 在變革的時代看見「希望」:希望領導之相關概念與研究 /莊念青

Looking into "Hope" in Turbulent Times: Concept and Research of Hope-Centered Leadership / Nien-Ching Chuang



GPN:2009503689 ISSN 1990-7486 DOI 10.6866/JEAE

